
RM.0002.7.24.2017                       

PROTOKÓŁ Nr 24/2017
z XXIV Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 12 czerwca 2017 roku.

Ad. 1 - 4 

– otwarcia  XXIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  13.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XXIV sesji wybrano radnego: Mariusza Wojciechowskiego

- Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji. Powiedziała, że w punktach: 8g, 8i i 9 są 

błędy pisarskie, które poprawiła i odczytała poprawnie. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie, 14 Radnych zagłosowało za ich przyjęciem.

– Protokoły z dwóch poprzednich sesji: XXII i XXIII zostały przyjęte jednogłośnie, 14 radnych

opowiedziało się za ich przyjęciem (głosowanie odbyło się odrębnie dla każdego z protokołów).

Ad. 6

-  Pan Sławomir  Bogucki  omówił  swoje  działania  między sesjami.  Powiedział  m.in.,  że  oprócz

spraw  bieżących:  uczestniczył  w  spotkaniu  dotyczącym  negocjacji  w  związku  z  kosztami

oświetlenia ulicznego; uczestniczył w spotkaniu z gronem pedagogicznym przedszkola oraz szkół,

które było poświęcone przekształceniom związanym z reformą oświaty; wziął udział w sesji Rady

Gminy Bytoń w celu poruszenia tam kwestii naprawy stanu drogi łączącej gminy Bytoń i Piotrków

Kujawski, dodał, że nie ma woli pomocy w tych remontach po stronie gminy Bytoń; wziął udział w

spotkaniu podsumowującym działalność Banku Spółdzielczego w Piotrkowie Kujawskim za 2016

rok;  uczestniczył  w  spotkaniu  w  Starostwie  Powiatowym  w  Radziejowie  w  sprawie  strategii

rozwoju  Powiatu;  brał  udział  w spotkaniu  zarządzania  kryzysowego;  spotkał  się  ze  związkami

zawodowymi nauczycieli dotyczącym organizacji pracy; brał udział w spotkaniach w OSP z terenu

gminy Piotrków Kujawski; uczestniczył w obchodach święta 3 Maja; spotkał się z zarządem gminy

Koronowo  w  sprawie  wymiany doświadczeń  samorządowych;  uczestniczył  w  obchodach  Dnia

Dziecka w Połajewie i w zawodach wędkarskich dla dzieci; przy wręczał nagrody w kategorii 13-16

lat  w Konkursie  Piosenki  Europejskiej.  Pan Burmistrz  omówił  inwestycje,  powiedział,  że  trwa

budowa przedszkola oraz przebudowa dróg, rozstrzygnięto przetarg na oświetlenie,  oczyszczono
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ciąg rowów obok oczyszczalni ścieków, tworzona jest dokumentacja dotycząca budowy skateparku

w Piotrkowie Kujawskim.

Ad. 7.

-  Pani  Joanna Karmowska powiedziała,  że  w ostatnim czasie  brała  udział  w części  spotkań,  o

których  mówił  Burmistrz,  wzięła  także  w  uroczystym  spotkaniu  z  okazji  Dnia  Matki

zorganizowanym przez świetlicę środowiskową. Przy tej  okazji  wspomniała,  że otrzymała wiele

zaproszeń na różne  uroczystości,  ale  nie  sposób było  we wszystkich  uczestniczyć.  Powiedziała

także,  że brała udział  w wydarzeniach kulturalnych organizowanych przez Bibliotekę i  Ośrodek

Kultury w Piotrkowie Kujawskim, m.in.  w turnieju tańca towarzyskiego. Powiedziała,  iż  należy

pomyśleć o tym aby impreza ta trafiła do szerszego grona odbiorców. Uczestniczyła również w

spotkaniu dotyczącym prawa własności i służebności przesyłów energetycznych. Brała także udział

w uroczystej sesji Rady powiatu Radziejowskiego.

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/152/2017 w sprawie w sprawie 

zamiaru utworzenia żłobka w Piotrkowie Kujawskim. Pytań nie było Radni przystąpili do 

głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/152/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/152/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/153/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Byczu w ośmioletnią 

Publiczną Szkołę Podstawową w Byczu. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/153/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/153/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/154/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Dębołęce w ośmiolet-

nią Publiczną Szkołę Podstawową w Dębołęce. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowa-

nia.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/154/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/154/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/155/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół i Placówekw Piotrkowie Kujawskim, w skład którego wcho-

dzi jedynie Szkoła Podstawowa w Piotrkowie Kujawskim i Gimnazjum w Piotrkowie Ku-

jawskim w ośmioletnią
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Szkołę Podstawową w Piotrkowie Kujawskim. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowa-

nia.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/155/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/155/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/156/2017 w sprawie wyrażenia 

woli ustanowienia sztandaru Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uchwala Nr XXIV/156/2017 rozpoczyna procedurę 

ustanowienia sztandaru. Kolejnym krokiem będzie wydzielenie środków na jego zaprojekto-

wanie i wykonanie.

Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/156/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/156/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/157/2017 w sprawie dopuszczenia

zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za po-

mocą innego instrumentu płatniczego. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że w uchwale Nr XXIV/157/2017 chodzi o to, iż wycho-

dząc naprzeciw potrzebom mieszkańców umożliwi się dokonywanie im płatności za pomocą

kart płatniczych. Ministerstwo uruchomiło program, który gwarantuje bezpłatny dostęp do 

platformy. Oznacza to także, że osoba płacąca za pomocą karty płatniczej w Urzędzie nie 

poniesie kosztów prowizji.

Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/157/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/157/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/158/2017 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 

2017-2019. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/158/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/158/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/159/2017 w sprawie uchylenia 

uchwały. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/159/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/159/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/160/2017w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
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usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburze-

niami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i tryb ich pobierania . Pytań 

nie było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/160/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/160/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9a-e

- Pan Sławomir Henryk Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski przedstawił 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawskim za 2016

 rok. Podkreślił, że w 2016 roku nie zaciągnięto żadnych kredytów i ściągnięto około 4 mln 

zaległych podatków od dużej firmy.

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zapoznała zebranych 

z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Nr 2/S/2017 z 

dnia 27 marca 2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2016 rok. 

Powiedziała, że przedstawione przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie 

z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2016 rok spełnia wymogi określone w ustawie o finansach 

publicznych. Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Burmistrza Miasta i

Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2016 rok.

- Pani Halina Wawrzynaik, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim zapoznał zebranych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 26 kwietnia 2017 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok oraz z opinią stanowiącą załącznik do niniejszej 

uchwały i z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. Powiedziała, że: „Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za rok 2016 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego – zgodnie z 

art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r., sprawozdania 

finansowego i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok oraz wysłuchaniu ustnych wyjaśnień 

Burmistrza, Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy

Piotrków Kujawski, Panu Sławomirowi Henrykowi Boguckiemu.”

W uzasadnieniu podała: „Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na posie-

dzeniu w dniu 26 kwietnia 2017 r. rozpatrzyła sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok, sprawozdanie fi-
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nansowe i zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wysłuchała ustnych wyjaśnień

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, na podstawie których stwierdziła, co następuje:

1. Uchwalony przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim plan dochodów budżetowych po

uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał kwotę 41.313.962,57 zł. Dochody wykona-

no w kwocie 41.589.563,26 zł co stanowi 100,67 % planu.

2. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych w

ciągu  roku  przewidywał  kwotę  38.645.650,57  zł.  Wydatki  zrealizowano  w  kwocie

36.593.849,06 zł, co stanowi 94,69 % ogółu planu. 

3. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Miasta i Gminy kwotę 3.450.000,00 zł co

stanowiło 8,93 % ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 3.013.999,20 zł co stanowi

87,36 % planowanych wydatków na inwestycje.

4. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 35.195.650,57 zł, zrealizowano wydatki w

kwocie 33.579.849,86 zł, co stanowi 95,41 % ogółu planu. Z powyższej kwoty 56,70 % sta-

nowiły wydatki na zadania własne 19.040.632,80 zł, a 43,29 % wydatki na zadania zlecone

oraz na dofinansowanie zadań własnych gminy 14.539.217,06 zł.

5. Planowana nadwyżka budżetu Miasta i Gminy na koniec 2016 roku wynosił 2.668.312,00 zł.

6. Budżet Miasta i Gminy został wykonany nadwyżką w wysokości 4.995.714,20 zł.

7. Ze środków budżetu Miasta i Gminy w 2016 roku spłacono raty zaciągniętych kredytów w

kwocie 512.200,00 zł na plan 512.200,00 zł.

8. Zadłużenie Miasta i Gminy na koniec 2016 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło

3.289.800,00 zł , co stanowi 7,91 % dochodów wykonanych, z terminem spłaty w 2017 roku

i w latach następnych.

9. Miasto i Gmina na 31 grudnia 2016 roku nie posiadało zobowiązań wymagalnych z termi-

nem płatności do 31 grudnia 2016 roku.

10. Należności wymagalne na 31 grudnia 2016 roku stanowią kwotę 1.474.303,71 zł.  w tym

119.734,38 (Zakład Komunalny).

11. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za 2016 rok wyniosły 1.352.978,00 zł. Skutki

udzielonych  ulg,  umorzeń,  zwolnień  odroczonych  z  podatków  za  2016  rok  wyniosły

53.035,39 zł. Łącznie stanowi to kwotę 1.406.013,39 zł, tj. 3,39 % zrealizowanych docho-

dów bieżących.

12. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2016 rok dołączona do sprawozdania z wykona-

nia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zawiera dane o przychodach i rozchodach

oraz prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane o dochodach uzyski-

wanych z tytułu wykonania tych praw. Majątek zwiększył się o kwotę 1.748.651,05 zł i na

dzień 31 grudnia 2016 roku wynosił 61.752.283,20 zł.
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13. Komisja Rewizyjna zapoznała się z uchwałą Nr 2/S/2017 Składu Orzekającego Nr 9 Regio-

nalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 marca 2017 roku w sprawie wyrażenia

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdaniu z

wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia Miasta i

Gminy. 

14. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła roczne sprawozdanie finansowe, na które składają się:

- bilans z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok,

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżeto-

wych i samorządowego zakładu budżetowego za 2016 rok,

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat sa-

morządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego  za 2016 rok,

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień zmian w

funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego

za 2016 rok. 

15. Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, realizując zadania związane z wykonaniem

budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności w gospodaro-

waniu środkami publicznymi.

Zdaniem Komisji Rewizyjnej wyrażonym w przyjętej uchwale, powyższe daje podstawę do wyraże-

nia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016

 rok i wystąpienia do Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi.

- Pani Joanna Karmowska odczytwała Uchwałę Nr 2/Kr/2017 Składu Orzekającego Nr 9 Regional-

nej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 9 maja 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o wnio-

sku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Piotrków Kujawski wsprawie udzielenia absolutorium Bur-

mistrzowi Miasta i Gminy z wykonania budżetu za 2016 rok.

Opinia była pozytywna.

Ad. 10

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim

otworzyła  dyskusję  nad  przedstawionymi  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  sprawozdaniem  z

wykonania  budżetu  oraz  stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i  Regionalnej  Izby Obrachunkowej

słowami: „Kto z Państwa chciałby zabrać glos w dyskusji nad przedstawionym przez Burmistrza

Miasta  i  Gminy sprawozdaniem z  wykonania budżetu  oraz  stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i

Regionalnej Izby Obrachunkowej?” 

Dyskusji brak, żaden z Radnych nie zabrał głosu.
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Ad. 11

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska  -  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim

odczytał projekt uchwały Nr XXIV/161/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok.

-  Po  odczytaniu  projektu  uchwały  Nr  XXIV/161/2017  pytań  nie  było.  Radni  przystąpili  do

głosowania.

-  Wynik  głosowania:  za  przyjęciem  uchwały  Nr  XXIV/161/2017  w  sprawie  zatwierdzenia

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski za 2016 rok opowiedziało się 14 radnych, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów

wstrzymujących  się.  Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.   Sprawozdanie  finansowe wraz  ze

sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  za  2016 rok  zostało

przyjęte.

Ad. 12

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytała projekt uchwały Nr XXIV/162/2017 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok.

- Dyskusji nie było.Radni przystąpili do glosowania. 

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIV/162/2017 opowiedziało się 14 radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.  

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  

powiedziała: „Stwierdzam, że uchwała Nr XXIV/162/2017 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok została 

przyjęta, absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2016 rok zostało 

udzielone.”

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radzie za udzielenie mu absolutorium jednocześnie 

stwierdzając, że jest to absolutorium dla wszystkich jego współpracowników i całego samorządu.

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.

Pani Joanna Karmowska ogłosiła 5 minut przerwy w obradach.

Wznowiono obrady po przerwie.

Na salę obrad nie wrócił Radny Arkadiusz Włodarski, od tej pory w głosowaniach brało 

udział 13 radnych.

Ad. 13
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXIV/163/2017 zmieniającej uchwałę w

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2017-

2029 oraz projekt uchwały Nr XXIV/164/2017 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2017.

- Pan Sławomir Bogucki omówił zmiany w Budżecie. Powiedział m.in., że: wyznaczono 

środki na przebudowę chodnika w ul. Włocławskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz na III 

etap budowy chodnika w Szewcach oraz na przebudowę dróg do cmentarzy w Połajewie i w

Kozach. Trwa przygotowanie miejsca do wodowania łodzi w Połajewie. Wyznaczono środki

na wykup gruntów w ul. Smołowej oraz na zakup ładowarki z wysięgnikiem 16-metrowym, 

która będzie służyć do wielu zadań, bez konieczności wynajmowania sprzętu z zewnątrz. 

Wyznaczono środki na projekt boiska do gry w piłkę oraz skytepark w Piotrkowie Kujaw-

skim. Wyznaczono środki na dofinansowanie sprzętu dla Policji oraz na zakup koszy ulicz-

nych.

Pytań nie było Radni przystąpili do głosowania

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/163/2017: 13  „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/163/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXIV/164/2017: 13  „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXIV/164/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 15

- Pan Sławomir Kawczyński pogratulował Burmistrzowi i całemu zarządowi absolutorium. Ponadto

złożył wniosek w związku z utworzeniem ośmioletniej szkoły podstawowej w Dębołęce o rozbudo-

wę budynku o salę gimnastyczną, stołówkę oraz świetlicę.

- Pani Elżbieta Niedziałkowska stwierdziła, iż podpisuje się także pod wnioskiem Pana Sławomira 

Kawczyńskiego.

- Pan Andrzej Schmidt poprosił o wysłanie kilku pracowników urzędu do uporządkowania terenu 

cmentarza ewangelickiego w Przewozie.

- Pan Sławomir Bogucki wypowiedział się w sprawie wniosku Pana Kawczyńskiego. Wyjaśnił, że 

też myśli o tego typu rozwiązaniach dla szkoły w Dębołęce, ale jest to temat na przyszłość. Odno-

śnie uporządkowania cmentarza w Przewozie odpowiedział, że Urząd może pomóc.

- Pan Andrzej Schmidt dodał, że nie jest prawdą, iż spoczywają tam Niemcy.

- Pani Grażyna Rybicka zgłosiła problem przepustu na skrzyżowaniu przy ul. Kasprowicza.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że wróci do tego tematu po Bożym Ciele.
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- Pan Krzysztof Żak zgłosił, iż na drodze powiatowej w kierunku Wąsewa jest ogromna dziura. Po-

prosił aby przekazać to w powiecie. Zgłosił także, iż rów biegnący od oczyszczalni zalewa tereny, w

rowie tym są niedrożne przepusty.

- Pan Sławomir Bogucki poprosił o zadbanie o wszelkie cieki wodne.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła aby w Powiecie zrobiono wszystko w sprawie bezpieczeństwa 

na skrzyżowaniu w Nowej Wsi. Potrzebne są tam dwa znaki świetlne, z których jeden kosztuje oko-

ło 5 tys. zł. Poinformowała, ze w ostatnim czasie była tam następna kolizja.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zainteresowanie pomocą w tej sprawie ze strony Powiatu 

jest marne. Zadeklarowali wykonanie znaków, ale jeśli Gmina Piotrków Kujawski za nie zapłaci. 

Dodał, że spróbuje zaprosić przedstawicieli Powiatu jeszcze raz na sesję. Dodał, ze jego zdaniem na

skrzyżowaniu w Nowej Wsi potrzeba wyobraźni kierowców oraz zamontowania znaków wiszących 

„uwaga skrzyżowanie”.

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że wjazd na plac obok szkoły w Piotrkowie Kujawskim z ul. 11 li-

stopada jest właściwy, ale wyjazd na ul. Włocławską jest utrudniony z uwagi na pojazdy zasłaniają-

ce widoczność, które parkują na parkingach.

- Pan Sławomir Bogucki zaproponował wyjście z tej sytuacji: zmienić organizację ruchu tak, aby 

wjazd był od strony ul. Włocławskiej, a wyjazd na ul. 11 listopada, bo parkingów przecież nie da się

zlikwidować, ani nie zabroni się na nich parkować.

Ad. 17

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXIV  sesji  Rady

Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXIV  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11:06:33

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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